
ОТДЕЛ ЗА ВЪНШНИ ЦЪРКОВНИ ВРЪЗКИ
на Московската патриаршия

Ремезиянският епископ Стефан: ситуацията
с църковния разкол в Украйна влияе на целия
православен свят

 Всяка Поместна Православна Църква може да се сблъска с църковен разкол като този, който
стана в Украйна, но ако ситуацията се разреши правилно, то в бъдеще на другите ще бъде по-
леко, - счита йерархът на Сръбската Православна Църква Ремезиянският епископ Стефан.  
  

  В интервю за украинския телевизионен канал  «Перший козацький» владика Стефан отбеляза,
че ситуацията, в която се оказа Украинската Православна Църква, влияе на целия православен
свят.  
  

  «Разколът – това е най-лошото, което може да се случи в Църквата <…>. Ако ситуацията тук, в
Киев, се реши правилно, с добро (а как това да стане, ние сега не знаем, но се надяваме, че
Господ Сам ще помогне), то и за останалите Поместни Църкви ще бъде по-просто. Ако не се
получи – ще има голям проблем в православния свят, какъвто не е имало 20 века”, –
подчерта сръбския йерарх.  
  

   «Мисля, че неслучайно Господ сподоби украинския православен народ, че именно той сега е



длъжен да даде истинния отговор, как трябва и да съхрани Православния свят», - каза
Ремезянският епископ Стефан.  
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